

*Canadian Journal of Regional Science (Online) /  
Revue canadienne des sciences régionales (En ligne)*

**Letter from the Editor**

November 2010

This special issue of the *Canadian Journal of Regional Science* deals with the theme of entrepreneurial dynamics and the renewal of productive systems. The articles are based on communications presented at the session 'Entrepreneurial Dynamics and the Renewal of Productive Systems' during the XLV<sup>th</sup> annual colloquium of the *Association de Science Régionale de Langue Française (ASRDLF), Territoires et action publique territoriale : nouvelles ressources pour le développement régional*, that was held at the Université du Québec à Rimouski (UQAR) from the 25<sup>th</sup> to the 27<sup>th</sup> August, 2008. The theme of this special issue is therefore of great interest to the Canadian Association of Regional Science because the entrepreneurial development theme has been a recurrent one since the beginning of the *Canadian Journal of Regional Science* in 1978. The Association is therefore especially pleased that the first special issue of the on-line version of the CJRS deals with this theme, and also has provided an opportunity for renewed collaborations between the French and Canadian Regional Science Associations.

The *Canadian Journal of Regional Science* is indebted to Professor Bernard Guesnier for having assumed the role of Guest Editor, and particularly for having organised the independent evaluations and revisions of the papers submitted. Furthermore, we wish to thank Marcus Dejardin and Jean Bonnet for their help in the organisation of the content and the translation of the abstracts. Finally, the research laboratory CREM UMR-CNRS 6211 is thanked for financial support made by the working group on entrepreneurship that contributed to covering the costs of publishing this special issue.

Christopher Bryant

Outgoing Editor (1998-2010), *Canadian Journal of Regional Science*

Département de Géographie

Université de Montréal

*Canadian Journal of Regional Science (Online) /  
Revue canadienne des sciences régionales (En ligne)*

**Lettre du Rédacteur de la Revue**

Novembre 2010

Ce numéro spécial de la *Revue canadienne des sciences régionales* traite du thème des dynamiques entrepreneuriales et renouvellement des systèmes productifs. Les articles sont basés sur des communications présentés à la session «Dynamiques entrepreneuriales et renouvellement des systèmes productifs» du XLV<sup>ième</sup> colloque annuel de l'Association de Science Régionale de Langue Française (ASRDLF), «Territoires et action publique territoriale : nouvelles ressources pour le développement régional» qui s'est tenu à l'Université du Québec à Rimouski (UQAR) du 25 au 27 août 2008. Le thème de ce numéro spécial est d'un grand intérêt pour l'Association canadienne des sciences régionales étant donné qu'il a été un thème récurrent depuis le début de la *Revue canadienne des sciences régionales* en 1978. L'Association est particulièrement heureuse que ce premier numéro spécial de la nouvelle version en ligne de la RCSR qui fournit par ailleurs une opportunité pour des collaborations renouvelées entre les Associations française et canadienne.

La *Revue canadienne des sciences régionales* tient à remercier le professeur Bernard Guesnier pour son rôle en tant que Rédacteur invité pour ce numéro spécial, et particulièrement pour avoir organisé l'évaluation indépendante et les révisions des articles soumis. En outre, nous voulons remercier Marcus Dejardin et Jean Bonnet pour leur aide à l'organisation du contenu et à la traduction des résumés. Finalement le laboratoire de recherches CREM UMR-CNRS 6211 est aussi remercié pour son aide financière à travers le groupe de travail sur l'entrepreneuriat qui a contribué à couvrir les coûts de publication de ce numéro spécial.

Christopher Bryant

Rédacteur en chef sortant (1998-2010), *Revue canadienne des sciences régionales*

Département de Géographie

Université de Montréal